- ◎中国学术期刊综合评价数据来源期刊
 - 中 国 期 刊 方 阵 入 选 刊 特
- ◎中国期刊网中国学术期刊光盘版入编刊物
- ◎中国核心期刊(遴选)数据库
- ◎第四、五届华东地区优秀期刊



· CN35-1127/G3 · ISSN1001-9596

中国NGO研究 CHINANGO RESEARCH





本期导读:

- 关于自主创新时期我国科技社团发展模式的思考
 - ——基于弗朗霍夫协会的经验
- 行业协会公信力: 怎么样和怎么办
 - ——以广东省Z行业协会为例
- 科技社团党建学习模式的创新探索
 - ——以中国海洋湖沼学会为例
- 科技社团建设航天科技成果转化平台的实践探索

(高 然)

(方俊黎晴)

(潘文静 王琳洁 任建明)

(曹亚君 韩永涛 黄 河 王熠博)

2019年10月

第 **10** 期 (总第371期)

目 次

(2019年第10期 总第371期)

社会组织研究	关于自主创新时期我国科技社团发展模式的思考
	——基于弗朗霍夫协会的经验 高 然 (5)
	行业协会公信力: 怎么样和怎么办
	——以广东省 Z 行业协会为例 方 俊 黎 晴 (14)
学 会 党 建	科技社团党建学习模式的创新探索
	——以中国海洋湖沼学会为例
	潘文静 王琳洁 任建明 (27)
社会管理工作研究	科技社团建设航天科技成果转化平台的实践探索
	曹亚君 韩永涛 黄 河 王熠博 (31)
	关于学术团体社会奖励品牌化发展的几点思考
	聚焦学术交流 助推学会高质量发展
	——以福建省烟草学会学术工作为例 江 字 (40)
科 普 论 坛	中国微生物学会科普工作现状与思考 … 赵东平 周丽娟 (43)
	信息化助力博物馆走向公众的思考与实践
	免费开放背景下科技馆展品维护维修模式探索
	——以潍坊市科技馆为例 宋景东 (49)
期刊天地	农业科技期刊作者群调查及队伍建设
	——以《福建稻麦科技》为例 何花榕 (54)
	高校学报变更刊名后保持影响力的实践与思考 … 温凤英 (59)

创新创业创造 科技助力新福州新发展(封底)

CONTENTS

in China under Self-dependent Innovation: Based on the Experience of Fraunhofer-Gesellschaft
2.On the Public Credibility Construction of Industry Associations: What and How:Taking the Guangdong Provincial Z Industry Association as an Example. Fang Jun, Li Qing(14)
How:Taking the Guangdong Provincial Z Industry Association as an Example. Fang Jun, Li Qing(14)
Fang Jun, Li Qing(14)
2 The Language Enlanding of the Language Mail of Day 1 111 .
3. The Innovative Exploration of the Learning Mode of Party-building in
Scienticfic and Technical Society:Take Chinese Society For Oceanology and
Limnology as an Example. ····· Pan Wenjing, Wang Linjie, Ren Jianming(27)
4.Exploration and Practice of the Construction of Aerospace Science and
Technology Achievements Transformation Platform by Chinese Society of
Astronautics. Cao Yajun, Han Yongtao, Huang He, Wang Yibo (31)
5.Reflections on the Branding Development of Academic Groups' Social Rewards.
6.Focus on Academic Exchanges and Promote High Quality Development of
Society: a Documentary of Fujian Provincial Tobacco Society's Academic Work.
Jiang Yu(40)
7.Countermeasure Analysis on the Problem in the Process of Technology Society
Science Popularization: Taking the Chinese Society for Microbiology as an
Example Zhao Dongping, Zhou Lijuan(43)
8.The Investigation of Authors Group and Its Construction of Agricultural
Scientific and Technical Periodical: a Case Study of Fujian Science and
Technology of Rice and Wheat. ····· He Huarong(54)
9.Practice and Thoughts on Maintaining Influence after Renaming an University
Journals Wen Fengying(59)

《学会》杂志学术委员会

(按姓氏笔画排列)

王 名 (清华大学)
方卫华 (北京航空航天大学)
邓国胜 (清华大学)
江明修 (台湾政治大学)

毕素华 (江苏社科院) 朱文辉 (中国科协)

吴玉章 (中国社科院)

沈爱民 (中国科协)

金锦萍 (北京大学) 官有垣 (台湾中正大学)

杨 团 (中国社科院)

赵黎青 (中央党校)

郗永勤 (福州大学)

陶传进 (北京师范大学)

黄浩明 (中国国际民间组织促进会)

秦 威 (学会杂志社)

鸣谢:诚挚感谢北京、上海、贵州、浙江、江苏、湖南、陕西、辽宁、四川、重庆、山东、福建、江西等省、市(区)科协及汕头、茂名、南京、宁波、厦门、福州、青岛、佛山、阿克苏地区、昌吉州、淮安、江阴、盘锦、崇明等市区科协为所属省、市区级学会赠阅《学会》杂志!